
Verslag algemene vergadering sportraad 02/07/2024 

Aanwezig: Annemie Wielant, Sarah Ricour, Annemie Ricour, Mariska Van De Lande, 

Maurine Ricour, Kevin Buyl, Ines Van Ruyskensvelde, Philippe Soudan, Maxime 

Vanholder (op uitnodiging) en Nancy Duyms. 

Verontschuldigd: Melanie Denaeyer, Jean-Marie Krikilion, Alanisse Ransbotyn, Timothy Daubie 

Afwezig: /  

Agenda  

Punt 1: Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag werd goedgekeurd.  

Punt 2: STAVAZA sportaanbod 2024 

Stand van zaken en verdere uitwerking sportprogramma 2024: 

• Geo-cache Bever opnieuw activeren + uitbreiden met nieuwe route op Akrenbos 

o Info mail Michaël Piecq dd. 22/06/2024:  

Geocache is in orde en kan getest worden door de sportraadleden.  

Wel rekening mee houden dat de beek echt hoog stond en men kon er niet meer 

overspringen. Vandaar dat springstenen aangeraden zijn.  

o Aan kastje/kistje is met een sleutel, de bedoeling is om er een raadsel aan te 

koppelen en de oplossing is de code van het hangslot.  

Annemie beschikt nog over alle schatattributen.  

o Nancy zendt mail naar Michaël hieromtrent + vraag om flyer. CC: Annemie W en JM 

Annemie W. zal dit verder opvolgen.  

 

• Zomerchallenge 

o Segment is aangemaakt via strava. De zomerchallenge werd vandaag gelanceerd op 

de facebookpagina van Sportraad Bever en loopt tot 31/08/2024 

o Voorstel geschenk winnaars: 2 manden van bij Fides. Budget: € 25 à € 30 per mand 

Annemie W. doet het nodige hiervoor.  

o Kevin en Maurine zullen regelmatig een stand van zaken meegeven.  

 

• Dorpsfeesten 2024 - Voorstel om een activiteit te organiseren tgv de jaarlijkse dorpsfeesten 

met de verschillende adviesraden.  

o Huren van hindernissenbaan – jungle run 37m. 

▪ Totaalprijs: € 895 – deze kost wordt telkens voor 1/3e gedragen vanuit 

cultuurraad, jeugdraad en sportraad (meteen vastgelegd van het budget van 

de toelage, via bestelbon vanuit Gemeente Bever) 

▪ Opstelling en afbraak attractie 

Opstelling ten laatste om 13u; afbraak vanaf 18u.  

▪ Opgegeven contactpersonen: Annemie Wielant en Kevin Buyl 

(mobiel nummer en e-mailadres).  

Zij zullen de dag ervoor nog een mail ontvangen van de firma met 

concretere info voor de zondag zelf. Nancy bracht hen op de hoogte.  

▪ Er wordt afgesproken dat deelnemers € 5 betalen voor onbeperkte 

deelname aan het hindernissenparcours en stokpaardrijden.  



Annemie spreekt af met andere adviesraadvoorzitters. De opbrengst wordt 

verdeeld over de deelnemende adviesraden.  

▪ Ines voorziet sportraadkassa met wisselgeld voor dag zelf.   

▪ Nancy bezorgt toegangsbandjes (preventie) en spandoek van Sportraad 

Bever aan Annemie W.  

▪ Annemie W. laat aan voorzitter cultuurraad Bever weten dat hulp vanuit 

Seniorenraad welkom is.  

 

Annemie W. informeerde bij de adviesraden wie een handje kon toesteken. Dit is een kort overzicht.  

 

  Dorpsfeesten helpen op zondag 

Annemie Volledige dag 

Kevin Volledige dag 

Timothy Niet 

Ines Volledige dag 

Maurine Namiddag 

Sarah Namiddag 

Melanie comité 

Annemie R comité 

Alanisse 15.30-16.30 

Mariska normaal wel - stokpaardjes 

Nancy Niet 

Jean-Marie Voormiddag 

Thibault (JR) weet niet juist wanneer 

Philippe comité 

Marijke (CR) tot 15.00uur 

Tatiana (JR) eventueel tussendoor 

Jean-Pierre (SR) vrijwilligers seniors? Ingrid/MarieLou 

 

Er zal geen hulpschema opgemaakt worden. We hopen op ieders medewerking. Annemie W. zal dit 

zo aan de andere adviesraadvoorzitters laten weten.  

o Stokpaardrijden 

▪ Stokpaardmateriaal aangevraagd door SL Stables voor Sportraad Bever.  

▪ Ophaaldatum: 22/08/2024 – Terugbrengdatum: 27/08/2024 



▪ Akkoord ontvangen dat technische dienst van gemeente Bever dit gaat 

ophalen en terugbrengen. Alle contactgegevens van locatie ophaal en data 

werden doorgegeven.  

▪ Sportraad Bever betaalde waarborg en huur. Totaalsom € 100 

▪ Nancy bezorgt tekst en logo’s voor boekje dorpsfeesten aan Stefaan 

Goessens  

▪ Mariska vraagt om spandoek van SL Stables zichtbaar op te hangen tijdens 

het stokpaardrijden. Gezien de aanvraag via hen loopt bij Paardensport 

Vlaanderen, gaan de aanwezige sportraadleden hiermee akkoord.  

 

• Stand van zaken wandeldag – aangebrachte activiteit De Beiverse Marcheurs  

(1 dag wandelen in polder Doel en verdronken land van Saeftinghe)  

o Momenteel reeds 21 inschrijvingen vanuit De Beiverse Marcheurs 

o Bus (Keolis) vastgelegd voor maximum 50 personen 

o Flyer wordt aangepast (uren worden gewijzigd + Franstalige versie enkel NL-talige 

gids).  

o Flyer eind deze week online promoten via FB Sportraad Bever. 

Nancy voorziet maximum 200 kopijen om te verdelen bij de plaatselijke handelaars. 

Zij bezorgt dit via Annemie W. of Philippe. 

o Sportraadleden dienen ook in te schrijven! Wees snel!  

 

• Kids Run ikv Vlaamse loopweek voor scholen 

o Nancy bezorgt de spandoeken van ‘Start’ en ‘Aankomst’ aan Kevin.   

 

• Stand van zaken Curve bowls voor 50+  

o Er wordt voorgesteld om in te schrijven via overschrijving en niet via Nancy (gezien 

haar afwezigheid).  

o Annemie R maakte een ontwerp. Nancy stuurt dit door naar de werkgroep.  

o Gezien de activiteit plaats heeft op 14/12/2024 zal deze verder uitgewerkt worden 

na de zomermaanden.  

Punt 3: Allerlei  

Afspraken teambuilding sportraad 06/07/2024 

o We trekken voor de teambuilding van aanstaande zaterdag naar The Outsider. 

Adres: Donkstraat 50 te Oudenaarde 

Tel.: 055/20 70 30 

o Carpoolen vanuit parking gemeentehuis om 12u45 

Mensen die rechtstreeks gaan / later aansluiten: Annemie W. hierover inlichten aub.  

o Activiteit start 14u en heeft volledig buiten plaats.  

o We eten daar ter plaatse omstreeks 17u45 

o Goeie wandelschoenen/sportschoenen, zonnecrème, makkelijke kledij. Eventueel 

reservekledij voorzien. Klapstoel/kruk voor Nancy        

Sensibilisering pesten via sociale media 

Feedback antwoord schepencollege:   

Het schepencollege nam dd. 04/06/2024 nota van jullie brief, waarin wordt voorgesteld om eens 

een grote actie te organiseren tegen (cyber)pesten. In jullie voorstel wordt de betrokkenheid van 



veel verschillende organisaties voorgesteld. We lezen dat jullie zich bewust zijn dat dit alvast niet 

meer haalbaar is voor 2024, maar misschien wel in 2025.  

De collegeleden zijn het erover eens dat dit een waardig initiatief is, maar dat alvast moet gewacht 

worden op de intentie van de volgende bestuursploeg.  

Aanvraag/Melding activiteiten via Eaglebe 

Op vraag van de algemeen directeur wordt dit agendapunt opgenomen. Hierbij een oproep naar alle 

aangesloten sportclubs om alle activiteiten (eetfestijnen enz) in te geven via Eaglebe.  

Werkingsverslag sportclubs 2023 – 2024  

Ter herinnering enkele aandachtspuntjes:  

- Cfr. e-mail dd. 19/06/2024 met vraag tot indienen van werkingsverslag 2023-2024, inclusief 

subsidiereglement en invuldocument.  

- Tijdig indienen van jullie dossier. Bezorg dit rechtstreeks aan mevr. Elisabeth de 

Crombrugghe (Nancy afwezig!) vóór 06/09/2024 bij Elisabeth de Crombrugghe:  

Via financien@gemeentebever.be  

Of via Het gemeentebestuur Bever - t.a.v. Elisabeth de Crombrugghe 

Plaats 10 

1547 BEVER. 

- Wees duidelijk en zo volledig mogelijk!  

- Rekeningnummer van de sportclub zeker mee vermelden, zodanig dat de sportsubsidie 

meteen correct gestort wordt.  

- Maak een opsplitsing van jullie ledenlijst, nl. < 18 en > 18. Hiermee toon je makkelijker je 

jeugdleden aan!  

Melding Intergemeentelijk skatepark Bever-Galmaarden-Herne 

Mail vanuit gemeente Galmaarden naar de skaters, steppers en bladers die aanwezig waren op de 

participatiemomenten:  

Beste  
  
Het is alweer 2 jaar geleden dat je deelnam aan (één van) onze participatieavonden in het kader van 
de aanleg van een intergemeentelijk skatepark. 
Na deze participatiemomenten hebben wij niet stilgezeten. 
Samen met RAION vzw hebben we een bestek opgemaakt waarin de technische bepalingen 
opgenomen werden waaraan het skatepark moet voldoen, rekening houdende met de voorkeuren 
van de skaters, bladers en bikers van Galmaarden, Herne en Bever die deelnamen aan de 
participatiemomenten. Naast de technische bepalingen werden ook de gunningscriteria opgenomen 
die toegepast zouden worden bij de gunning van de opdracht. 
  
Het door de gemeenteraden goedgekeurde bestek werd uitgestuurd naar diverse firma’s met 
specifieke ervaring in het ontwerp en de aanleg van skateparken. 
Helaas ontvingen we geen enkele geldige offerte en kon de opdracht dan ook niet gegund worden. 
De vraag naar skateparken blijkt momenteel te groot in verhouding tot het aantal gespecialiseerde 
firma’s. Deze firma’s selecteren hun projecten dan ook in functie van het budget.  
  
RAION vzw is in overleg gegaan met een aannemer om te bekijken wat er wel mogelijk zou zijn 
binnen het voorziene budget van 114.000 euro. We hebben even overwogen met het voorziene 



budget een ‘basis skatepark’ te bouwen, dat in een tweede fase uitgebreid kon worden, maar dit 
ging ons in verhouding veel meer kosten. 
  
Hieruit moeten we concluderen dat het budget - als gevolg van de stijgende prijzen van materialen 
en lonen - ontoereikend is en sterk verhoogd moet worden. 
Gezien de fusie van Galmaarden, Gooik en Herne op 1 januari 2025, gaan de lokale besturen in 
lopende zaken en kan een budgetverhoging momenteel niet. 
  
Het bestuur kan dan ook niet anders dan het ontwerp en de aanleg van een intergemeentelijk 
skatepark uit te stellen naar de volgende legislatuur. 
  
We zijn er ons van bewust dat jullie ontgoocheld zullen zijn. Jullie geduld wordt nog wat langer op de 
proef gesteld.  
We hopen dit project met de nieuwe bestuursploeg te kunnen opnemen in de volgende legislatuur. 

 

Volgende sportraad: 16/09/2024 om 19u30 –  kantine sportzaal  

Voorlopige agenda:  

Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Sportprogramma 2024 - stand van zaken en verdere uitwerking van:  

• Evaluatie activiteiten 2024:  

o zomerchallenge 

o geo-cache 

o dorpsfeesten 

• Laatste afspraken kids run  

• Laatste afspraken wandeldag  

• STAVAZA + flyer curve bowls  


